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INTERPELACJA 
 

W związku z informacjami pozyskanymi od mieszkańców zwracam się z zapytaniem 

dotyczącym działki 1870/7 położonej przy między ulicą Małe Osady a Jana Pawła II. Do niedawna na 

terenie tej działki był chodnik łączący ulicę Małe Osady m.in. z osiedlem na ul. Wielewskiej. W 

ostatnich dniach doszło do likwidacji chodnika i wykonania ogrodzenia terenu. W wyniku tego działania 

mieszkańcy stracili możliwość poruszania się tym uczęszczanym traktem. 

Zwracam się z następującymi pytaniami: 

1. Czy teren te został sprzedany właścicielowi prywatnemu przez gminę miejską Chojnice? 

2. Czy chodnik, który tam funkcjonował dotychczas był własnością gminy miejskiej w 

Chojnicach? Kto poniósł koszty budowy tego chodnika? Czy rozbiórka chodnika zrealizowana 

była przez gminę miejską Chojnice? 

3. Czy w związku z likwidacją chodnika, w planowane jest ułożenie nowego chodnika w pobliskiej 

lokalizacji, która ponownie umożliwi przemieszczanie się mieszkańców osiedla w obrębie 

wskazanego obszaru? Jeśli tak to w jakim terminie? 

 

Mając na uwadze liczne głosu mieszkańców, przez których chodnik ten był często użytkowany i 

jednocześnie brak innych ciągów komunikacyjnych bezpośrednio na tym obszarze zwracam się z 

wnioskiem o odtworzenie chodnika we wskazanej lokalizacji. W załączeniu załączam zdjęcia 

przedstawiające wskazaną działkę i poczynione zmiany. 
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Z poważaniem 
 

Bartosz Bluma 
Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 


